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Redactiewoord:
De 26e februari 2024, de dag na de jaarlijkse Veen-
en Heidewandeling, beginnen we met het
samenstellen van onze eerste Gängelproat, van de
56e jaargang. In de vorige jaargang is er een enquête
gehouden over het voortbestaan van ons clubblad.
In dit blad aandacht voor hetgeen door de leden is
aangegeven over de toekomst van ons clubblad. Dit
staat onder de rubriek ‘Van de bestuurstafel’. In deze
rubriek staat meer nieuws over onze vereniging.
 
De redactie kijk ook terug op de vele activiteiten die
er zijn geweest. Het jaar 2023 werd afgesloten met de
Kerstwandeling, 2024 begon met de jaarlijkse
Nieuwjaarsinstuif en ook de Veen- en Heidewandeling
is inmiddels al weer geweest. In 2024 wordt er steeds
nog gewandeld op de donderdagochtend.
Nieuwtjes over deze activiteit kunt u uiteraard ook
weer lezen in deze uitgave.
 
Naast de verslagen van deze verenigingsactiviteiten
hebben we ook veel kopie ontvangen, wandelingen
die door Rianne Maas zijn gelopen met daarbij ook
leuke foto’s. Het zou fijn zijn dat meerdere leden ook
eens wat zouden schrijven over hun wandel-
belevenissen. Als velen (!) dit doen kan ONZE
GÄNGPROAT nog gevarieerd zijn.
 
Naast de agenda staat in dit blad ook informatie over
de wandelingen die we organiseren als vereniging.
Diverse commissies hebben vergaderd en hun
plannen zijn klaar voor de toekomst. Wij wensen u veel
leesplezier met deze eerste uitgave van de 56e
jaargang. Verder zien we uw kopie voor het volgende
blad graag tegemoet, inleveren voor 1 juni 2024 bij
de redactie@wkdio.nl.

Foto's:
Foto boven vijver aan de
Scholtenhagenweg (24/2)
 
Foto links gemaakt aan de
Waarveldweg (15/3)
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Van de bestuurstafel:
 
Het bestuur heeft de afgelopen periode 2 maal vergaderd en wel op 18 december en op 29 januari, daarnaast
was er op 5 maart de vergadering met alle commissies en de Stichting Kennedymars Haaksbergen.
 
In deze vergadering hebben we naast onze vaste agendapunten: Leden wel en wee, gehouden activiteiten,
komende activiteiten, Commissie Wandel Evenementen, Commissie DoordeWeekseWandelingen,
Beheercommissie en de KWbN nieuwtjes ook gesproken over wat te doen met het clubblad. Hiervoor hadden
we in 2023 een enquête uitgezet. Uit de respons blijkt dat het clubblad in de huidige vorm gewaardeerd
wordt met een dikke 8. Ook is men bereid om meer te betalen voor het behoud van het clubblad of vind men
het oké om naar een andere leverancier te gaan. Echter we zijn tot de conclusie gekomen dat de huidige
vorm voldoet aan onze wensen en het op dit moment nog te betalen is voor de vereniging en zeker als we
mooi weer hebben op onze wandeltochten. Dus we hebben in samenspraak met de redactie besloten om
een nieuw contract af te sluiten met de huidige leverancier en dan het aantal nummers per jaar op 4 te stellen.
 
De vergadering op 5 maart met de commissies verliep goed, de diverse commissies hebben hun zaken goed
voor mekaar en waren tevreden over 2023 en zien 2024 ook positief tegemoet.
 
Met betrekking tot de Stichting Kennedymars Haaksbergen valt te vertellen dat zij ook tevreden zijn over 2023
en al bezig zijn met de voorbereidingen voor 2024. Om kosten te besparen wil men wellicht weer direct onder
de Wandelkring DIO komen te staan, dus als één van de commissies. Het bestuur zal daar in haar vergadering
van 8 april over spreken en zal daar in de Algemene Ledenvergadering van 17 april mededelingen over doen.
 
Ook zullen wij als Wandelkring DIO betrokken zijn bij de organisatie van de Grote Midwinterhoornwandeling
die dit jaar in Buurse zal worden gehouden. Anny, Benny en Hennie wonen de vergaderingen bij van de
voorbereidingsgroep. Wij als WKDIO zullen helpen bij het regelen van vrijwilligers, verkeersregelaars en zullen
de rustpost bemensen.
 
In dit clubblad vinden jullie ook de uitnodiging voor de algemene ledenvergadering op 17 april.
 
Leden nieuws:
we mochten vanaf 1 januari weer 2 nieuwe leden verwelkomen.
Dhr. W. Vos, Enschede en Mw. A. Emaus, Eibergen.
Hartelijk welkom, we hopen dat jullie een fijne tijd hebben bij onze vereniging.
 
Anny Hilderink, ledenadministratie
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Agenda april - mei - juni
DDWW = Door De Weekse Wandeling
 
04 april, De DDWW start om 09.00 uur vanaf De Schaapskooi, Schapendrift 11, Haaksbergen.
 
08 april, Vergadering bestuur in het Gängelhuuske.
 
09 april, Vergadering Stichting Kennedymars in het Gängelhuuske.
 
10 april, Vergadering Commissie Wandel Evenementen in het Gängelhuuske.
 
11 april, De DDWW start om 09.00 uur vanaf Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen.
 
17 april, Algemene Leden Vergadering DIO.
 
18 april, De DDWW start om 09.00 uur vanaf Kantine Atletiek Vereniging, Scholtenhagenweg 39, Haaksbergen.
 
20 en 21 april, Stiepelwandelingen en Twentse Dagwandelmarathon Buurse.
 
25 april, De DDWW start om 09.00 uur vanaf Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen.
 
25 april, Vergadering Commissie DWW na de Wandeling.
 
02 mei, De DDWW start om 09.00 uur vanaf De Schaapskooi, Schapendrift 11, Haaksbergen.
 
8 mei, Vergadering Commissie Wandel Evenementen in het Gängelhuuske.
 
09 mei, Hemelvaartsdag geen wandeling.
 
16 mei, De DDWW start om 09.00 uur vanaf Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen.
 
23 mei, De DDWW start om 09.00 uur vanaf Kantine Atletiek Vereniging, Scholtenhagenweg 39, Haaksbergen.
 
27 mei, Vergadering bestuur in het Gängelhuuske.
 
28 mei, Voorbespreking met vrijwilligers Avondwandelvierdaagse in het Gängelhuuske.
 
30 mei, De DDWW start om 09.00 uur vanaf Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen.
 
03 t/m 07 juni, Avondwandelvierdaagse Haaksbergen.
 
06 juni, De DDWW start om 09.00 uur vanaf De Schaapskooi, Schapendrift 11, Haaksbergen.
 
12 juni , vergadering Commissie Wandel Evenementen in het Gängelhuuske.
 
13 juni, De DDWW start om 09.00 uur vanaf Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen.
 
18 juni, Vergadering Stichting Kennedymars in het Gängelhuuske.
 
20 juni, De DDWW start om 09.00 uur vanaf Kantine Atletiek Vereniging, Scholtenhagenweg 39, Haaksbergen.
 
27 juni , De DDWW start om 09.00 uur vanaf Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen.
 
01 juli, Vergadering bestuur in het Gängelhuuske.
 
04 juli, De DDWW start om 09.00 uur vanaf De Schaapskooi, Schapendrift 11, Haaksbergen.
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17 december, 2e wandeling
   Winterserie Dos-Barchem

 
 
 
 
 
Vandaag 17 december kon ik kiezen uit drie
wandeltochten, maar ik koos vandaag de tocht van
de winterserie Dos Barchem. Omdat deze altijd goed
verzorgd en georganiseerd wordt. En ieder jaar een
andere route heeft, waar het heerlijk  is om te
wandelen.
 
Dit keer was de start vanaf Restaurant “De Witte
Wieven” in Zwiep welke vlak bij Lochem ligt. Eerst een
stukje harde weg en zo langs de beek richting
Lochem. We kwamen via een van de mooiste stukken
van Lochem binnen. Daarna richting Lochemse- en
Kale Berg. Stukken waar je niet zo makkelijk uit jezelf
komt. Oppassen voor de boomwortels welke veelal
onder de herfstbladeren lagen. Het was veel klimmen
en dalen, veelal korte stukken. Die klimmetjes en
dalingen zijn veelal kort, maar wel stijl genoeg om het
pittig te noemen. Persoonlijk vind ik dat deze pittige
tochten veelal de mooiste routes zijn. We gingen rond
de Lochemse- en Kale Berg waaronder rond de
watertoren. Zeker die van de 25 kilometer kwam daar
langs.
 
Het was ook mooi droog weer. Misschien wat fris, maar
door het wandelen word je vanzelf warm. De
rustplaats was, net zoals vorig jaar aan de
Schoneveldseweg richting Barchem waar je prima je
consumptie kon nuttigen. En dan is een lekker warm
kopje koffie of thee fijn. Er stonden zelfs kleine
kerstkransjes op tafel, die ook erg lekker zijn.
Onderweg vond ik met de nattigheid meevallen. Her
en der is het duidelijk te zien, dat er de laatste tijd veel
water is gevallen. Na ongeveer één kilometer voor de
finish, kon je nog glühwein krijgen. Dus geen
chocolademelk.
 
Toen ik richting mijn auto wilde lopen kwam er een
clubgenootje van WKDIO aan, zal ik jou eens op de
foto zetten…. Ach prima toch… En dat is in volle
teugen ook gebeurd.
Op de terugweg in de auto naar huis, begon het te
regenen. Ach jammer voor degenen die wat later zijn
gestart. Ik heb zeer zeker genoten van deze
wandeling.
 
Groetjes, Rianne Maas
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Kerstwandeling geslaagd
De laatste wandeltocht die we in 2023 organiseerden
was zoals gebruikelijk de Kerstwandeling. Ruimschoots
op tijd waren de voorbereidingen klaar. In de weken
voor de kerst regende het behoorlijk er viel veel water.
Dit zorgde voor sompige paden zeg maar veel
modder. Er werden wandeltochten afgelast door
diverse organisatoren. Ook in de CWE bij WKDIO werd
hierover gediscussieerd, er werd toch besloten om
deze wandeling door te laten gaan. De route zou
waar nodig gewijzigd worden.
 
Zaterdag 23 december werd het materiaal voor het
startbureau naar het Schuttershoes en de diverse
zaken voor de rustpost bij de familie Hengeveld
weggebracht. Zondag de 24e werd door een viertal
personen de route bepijld. Een klus die mede door
het weer en de modderige wegen en paden niet
eenvoudig was. Daarnaast moesten ook de routes
vanwege de vele regen die er was gevallen
aangepast worden. Hulde aan de dames en heren
die zorgden dat er de 2e Kerstdag gewandeld kon
worden. De weersvoorspellingen voor die dag waren
redelijk.
 
De Wandeling door het Landgoed Lankheet.
Dinsdag 26 december 2e Kerstdag kwamen de
vrijwilligers al op tijd bij elkaar in het Schuttershoes,
ook de barmedewerkers van deze startplaats waren
aanwezig en koffie/thee was al klaar. Vanaf 10.00 uur
kon met starten voor de 20, 15, 10 of 5 kilometer.
Zoals gebruikelijk kregen de wandelaars een
routebeschrijving mee, uiteraard waren de routes ook
uitgezet met pijlen. De wandelaars ontvingen ook een
folder waarin de beschrijving stond van de omgeving
waar men wandelde. In deze folder met
wetenswaardigheden begonnen we met een
uitvoerige beschrijving van de Schutterij. De
Haaksbergse Schutterij is een traditionele schuttersvereniging
gevestigd in Haaksbergen. De schutterij heeft een
lange geschiedenis die teruggaat tot in de 18e eeuw.
Het is een vereniging die zich toelegt op het
behouden en bevorderen van de schutterstraditie,
evenals het bevorderen van gemeenschapszin en
saamhorigheid binnen Haaksbergen.
 
De schutterij heeft een belangrijke rol gespeeld in de
lokale gemeenschap, zowel in vroegere tijden als in
het heden. Historisch gezien was de schutterij
oorspronkelijk een militaire eenheid die verantwoordelijk
was voor de verdediging van de stad en de
handhaving van de openbare orde. Tegenwoordig
heeft de Haaksbergse Schutterij voornamelijk een
ceremoniële en sociale functie. Sinds 1834 worden
jaarlijks in augustus de Schuttersfeesten gehouden in
het volkspark Scholtenhagen. In 1999 maakte men
plannen voor een eigen verenigingsgebouw. Een
accommodatie waar men veel schietmogelijkheden
kon bedrijven. Het Schuttershoes kon men in 2004 in
gebruik nemen. Ook in de genoemde folder werd
aandacht gegeven aan het Volkspark Scholtenhagen,
het Waterpark en het landgoed Het Lankheet.

Een aantal wandelaars vinden de het fijn om deze
wetenswaardigheden te kunnen lezen. Anderen
besteden hier geen aandacht aan of lezen ze later
thuis.
Vanaf 10.00 uur kwamen de wandellaars binnen
druppelen en dat ging door tot 14.00 uur. De 20, 15
en 10 kilometer hadden bij de gastvrije familie
Hengeveld een rustpost. In de beschikbare garage
was het heerlijk warm en hier kon men genieten van
een drankje en hapje. Vrijwilligers van de vereniging
verzorgden dat. Bij deze rust en op een aantal punten
op de route stonden een aantal  Hoksebargse
Midwinterhoornbloazers die ‘den Ool’n roop’ lieten
weerklinken. Ook hiervan genoten de wandelaars.
 

Afstand: 2023 2022 2021/20202019 2018
20 km 75 27 c 140 135
15 km 72 70 o 204 176
10 km 184 155 r 549 448
  5 km 142 122 o 312 281
totaal: 473 374 n 1205 1040
waarvan     a    
DIO leden 34 39   47 62
IVV stempel   4   14 11

De 473 wandelaars die meeliepen aan deze
wandeling waren tevreden over de fraaie route die
ondanks de modder redelijk te lopen was. Zij
bedankten de organisatie voor de mooie route en de
goede organisatie. Een enkeling had een negatieve
opmerking over de volgens hen te “natte” wegen.
Ondanks alles kunnen de CWE en alle vrijwilligers
terugkijken op een geslaagde laatste wandeling van
2023.
   
Aantal deelnemers Kerstwandeling 2023:
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HET NIEUWE JAAR 2024 MET GEZELLIGE INSTUIF INGELUID
 
Zondag 7 januari werd het Nieuwe jaar 2024 bij onze vereniging ingeluid. Tegen 14.00 uur kwamen de leden
het fraai versierde clubgebouw binnen. De dames, die zoals gewoonlijk achter de bar staan, hadden de
koffie en thee klaar staan. Op tafel stonden lekkere soesjes, een goed begin van de middag. Rond 14.30 uur
was het clubgebouw redelijk gevuld met 53 personen.
 
Even na half drie heette Hennie Klootwijk iedereen welkom. Aansluitend hield hij namens het bestuur de
nieuwjaartoespraak: “Hallo allemaal, omdat Dirk verhinderd is moeten jullie het met mij doen. Een
nieuwjaarsbijeenkomst, waarover hou je dan je praatje, over het afgelopen jaar of gaan we vooruit kijken.
Vaak is het een mix van deze twee dus ik hou mij daar dan ook maar aan. We gingen 2023 in zonder een
voorzitter, kregen een nieuwe voorzitter maar eindigen toch zonder voorzitter en dat lijkt mij voldoende gezegd
te hebben over de bestuurszaken. Alle commissies lopen als een geoliede machine. De nieuwe loods voor
de materialen is in december in gebruik genomen. Binnen de vereniging wordt gelukkig veel werk verzet door
alle vrijwilligers waarvoor uiteraard een applaus op zijn plaats is. Met een stijging van het aantal deelnemers
met ruim 20% aan al onze wandeltochten mogen we tevreden zijn beseffende dat het volgens buienradar
niet altijd goed wandelweer was.
 
Wat willen we voor 2024? Een stijging van het aantal deelnemers aan onze wandeltochten, een groei van
het aantal leden waarbij de eerste stap is gezet, t.o.v. 1 januari 2023 hebben we op1 januari 2024 twee leden
meer, voldoende vrijwilligers voor onze wandelingen. Verkeersregelaars tijdens de avondvierdaagse en de
Kennedymars kunnen we altijd gebruiken, dus denk daar aan immers je hoeft geen lid te zijn om
verkeersregelaar te zijn, als je dus iemand kent die 1 of meerdere avonden wil helpen geef dit dan door aan
Anny. En natuurlijk het belangrijkste een goede gezondheid. Tot slot wens ik jullie namens het bestuur een
gelukkig en sportief 2024 toe waar je in 2025 met plezier op terugkijkt”.
Na deze korte nieuwjaarstoespraak werden door Hennie een drietal leden in het zonnetje gezet vanwege
hun 25-jarig lidmaatschap, alle drie werden in 1998 lid van de Wandelkring DIO.

Anny Hilderink
Anny was tijdens de Nieuwjaarsinstuif niet aanwezig.
Hennie Klootwijk memoreerde in het kort haar inzet
voor de WKDIO.
 
In 2001 werd ze benoemd in het bestuur als secretaris.
Een jaar later werd ze afgevaardigde van het bestuur
in de Commissie Wandel Evenementen (CWE). In
2005 trad ze af als bestuurslid, wel bleef ze zitting
houden in de CWE. Een functie die ze nu nog steeds
vervuld. Binnen deze commissie is ze ook de secretaris.
 
Sinds 2001 is ze ook de ledenadministrateur, een taak
die ze ook nu nog steeds vervuld.
Ook is ze tochtencoördinator geworden toen de
wandelingen online op de KWbN site aangemeld
konden worden.
 
In 2013 werden er vernieuwingen in onze Gängelproat
aangebracht. Nadat we veel jaren gebruik hadden
gemaakt van Benny ter Huurne die ons blad drukte
kwam er een nieuwe drukker namelijk EDITOO. Het
blad werd toen door DIO zelf drukklaar gemaakt. Anny
nam de taak op zich om te teksten te controleren en
verzorgt nu de lay-out van het blad. Kortom, Anny is
een van de vele vrijwilligers bij onze vereniging.
 
Naast deze vele zaken is er ook tijd om te wandelen.
Verschillende wandelingen liep ze waaronder ook
diverse vierdaagse wandelingen, waarbij volgens
haar de Heuvelland 4daagse in Zuid Limburg de
mooiste was.
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Marieke de Lange – Oude Veldhuis
Ze werd in 1999 lid van de Commissie Wandel
Evenementen, na één jaar stopte ze met de functie.
In 2002 nam ze weer zitting in de CWE, toen voor een
wat langer periode. In 2009 verliet ze CWE.
 
Verder wandelde ze regelmatig. Op de donderdagochtend
liep Marieke mee met de DDWW. Ook in de
weekenden werd regelmatig gewandeld met Gerard,
maar ook met een groepje DIO leden, Sommige jaren
liep ze ook 4daagse wandelingen.
 
Daarnaast liep zij een tiental IML wandelingen
(International Marching League), waaronder Oostenrijk,
Luxemburg, Australië, Denemarken, Noorwegen en
Denemarken.
Een andere passie is het schaken. De vereniging waar
ze lid van is speelt sinds vorig jaar in het
Gängelhuuske. Zij en Gerard zorgen op maandagavond
voor o.a. de bar en dergelijke.

Huub Steins
In de eerste jaren van zijn lidmaatschap heeft hij zijn
kennis en kunde als voormalige brandweercommandant
in Utrecht ingezet bij het samenstellen van
calamiteitenplannen. Mede door Huub zijn inzet
beschikte de WKDIO als een van de eerste
wandelverenigingen over een goed calamiteitenplan.
Huub is een verwoed wandelaar. Hij wandelde veel
jaren een of meerdere wandelvierdaagsen zoals
Nijmegen en Apeldoorn. Hij heeft ook gewandeld
naar Santiago de Compostella. Na deze voettocht
heeft hij tijdens een ledenavond van DIO een
presentatie hierover gegeven. Ook wandelde hij mee
bij de DDWW van de WKDIO op donderdagmorgen.
Hij adviseerde 'nieuwelingen' op de noodzaak van
gezond bewegen. Regelmatig bracht hij een aantal
deelnemers zo ver dat deze ook naast de
ochtendwandelingen gingen trainen voor langere
wandelingen en deelnamen aan wandelvierdaagsen.
Ook heeft hij zich ingezet voor de 'wandelschool', een
activiteit die DIO samen met Dagblad Tubantia
opzette. Deze werd voorafgaand aan de
Internationale Twentse Kennedymars gehouden.
Deze trainingstochten brachten een behoorlijke
deelname op de been. Een 6-tal jaren werden deze
trainingstochten gehouden.
Huub heeft in de periode 2011 – 2015 samen met o.
a. Donny Meijerink het GPS wandelen opgezet.

Drie leden die hun vrijwilligers taak vervullen (den)
binnen WKDIO. Zij kregen een fraaie oorkonde,
bloemen en een cadeaubon en natuurlijk applaus.
 
Na het 'officiële' gedeelte ging de bar open, naast de drankjes waren er ook heerlijke hapjes. Er werd gezellig
gekletst over veel zaken, veel aandacht was er ook voor de mooie wandelingen één en tweedaagse die
gelopen werden.
HH
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Ouderwets genieten bij Egmond Wandel Marathon
Strand en duinen van Egmond aan Zee en omgeving waren in het weekend van 27 en 28 januari het decor
van de Egmond Wandel Marathon, de 19e editie alweer. Onder fantastische weersomstandigheden
vertrokken in totaal 9.700 wandelaars voor één van de verrassende routes van 10,5, 15 of 21,1 km over strand
en door duinen.
 
De Egmond Wandel Marathon staat zo’n beetje te boek als de start van het nieuwe wandeljaar. Deelnemers
kunnen naar eigen keuze 1 of 2 dagen wandelen. Het wandelweekend werd overigens al op vrijdagavond
afgetrapt in de plaatselijke sporthal. Veel van de deelnemers kwamen de stempelkaart alvast afhalen en
genoten er ook nog van een drankje. Ruim honderd wandelaars schoven aan bij de boerenkoolmaaltijd,
die voor het eerst werd georganiseerd; het aanwezige shantykoor bracht de wandelsfeer er meteen goed in.
 
Naast de vertrouwde afstanden van 10,5 en 21,1 km was het dit jaar voor het eerst ook mogelijk een ronde
van 15 km te wandelen. Het bleek een goed idee: ruim 2.700 wandelaars (ruim een kwart van de wandelaars!)
gingen van start op deze nieuwe afstand. Beide dagen werden de deelnemers getrakteerd op prachtige
routes over het strand en door het Noordhollands Duinreservaat. Gecombineerd met het fantastische weer
werd het weer een heerlijk wandelfeest in Egmond. Want met de nodige kilometers in de benen en een
glanzende medaille om de nek gingen de voetjes bij veel deelnemers nog lekker van de vloer, waarbij met
name feestzanger René Eshuijs veel bijval kreeg tijdens het zingen van zijn feesthits.
Bovenstaande tekst overgenomen van de site van de organisatie LE CHAMPION

VERSLAG WANDEL MARATHON EGMOND AAN ZEE
Door Rianne Maas
 
Vrijdagmiddag 26 januari aangekomen in het Hotel
om deel te nemen aan de twee daagse
wandelmarathon van Egmond aan Zee, te gaan
wandelen. Het was dat weekend heel mooi weer. En
ik vond het frappant dat het bijna windstil was. Het is
wel een aardig eind rijden naar Egmond. Maar het
was zeker de moeite waard.
 
Zaterdag ging de route via het zuiden, richting
Castricum. Je loopt een heel stuk langs het strand.
Het was eb, waardoor je een heel stuk over het vlakke
gedeelte kon wandelen, zonder mul zand. Als je goed
kan waarnemen dan zie je van alles gebeuren. Blije
honden die zich met hun baasjes heerlijk vermaken
op het strand. Andere sportievelingen, zoals
mountainbikers, powerwalkers en veel meer.
Goed en wel in de duinen kreeg je toch heel veel
verschillende uitzichten. En ook veel mul zand. Enkele
keer noodzakelijk over straat moeten lopen, omdat er
nog veel natte stukken bij zaten waar je niet door kan
en mag komen, wegens de vele neerslag.
 
Zondag was de Noordroute richting Bergen. Weer een
heel stuk langs het strand en toch wel weer anders
dan de zaterdag.

Wat hetzelfde was, was de duinen aan een kant, de
zee en het hardere gedeelte van het strand, in
verband met eb.
Eenmaal weer in de duinen werd het echt pittig
wandelen, de duinbulten waren, vond ik zwaarder
dan de zaterdag. Maar je krijgt er hele mooie
uitzichten voor terug. Af en toe wat voorzichtig afdalen
of heel rustig klimmen. Ook aan de randen van de
duinen veel naaldbossen, wat zeker zijn charme heeft.
Op het laatste stuk, kwam je langs een
volkstuincomplex. Deze lag in een diep dal waardoor
er erg veel water op stond. De spruiten en prei staken
net boven het water uit. Of dat altijd zo is, of dat het
komt door de vele neerslag van de afgelopen
maanden. Dat weet ik niet. Het was wel een mooi
gezicht, maar ik denk dan wel, ahhh wat zonde van
je eigen gekweekte (winter)groente. En de minihuisjes
welke op diverse percelen stonden.
Al met al merk je heel goed dat het een professionele
organisatie is. Nl. door Le Champion wie ook
professionele wegwedstrijden zoals de halve
Marathon van Egmond, of de Van dam tot dam loop
en andere sportactiviteiten organiseren. Alles werd in
goede banen geleid. Er waren onderweg genoeg
rustpunten waarbij op de rustpunten van Le
Champion ook een versnapering te verkrijgen was,
als je je kaart daar afstempelt. Van koffie-thee tot aan
een krentenbol toe.
Zondagmiddag na de wandeling ook teruggereden
naar huis. Voor de wandeling de bagage uit de kamer
halen en uitchecken. Dus ‘s avonds moe en voldaan
thuisgekomen in Winterswijk.
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Nieuws DDWW
Nieuws vanuit de commissie DDWW.
De Door Weekse Wandelingen sloot het jaar 2023 af
met 2390 lopers, het jaar 2022 hadden we 1981
wandelaars dus een stijging van 409 deelnemers ten
opzichte van 2022. Ondanks de vele regenbuien een
mooie stijging in de afgelopen perioden. De heren
die de routes verzorgen hadden door de
weersomstandigheden meer werk. Voordat
donderdagsmorgens de groep op stap ging moesten
ze de routes verkennen en wijzigen, verschillende
paden waren vanwege de vele regen niet te belopen.
 
4 januari begonnen we weer te wandelen en we
liepen in die maand vier keer in totaal kwamen 183
lopers aan de start. In de maand februari startten we
5 keer met in totaal 253 wandelaars. Een mooi begin
van de wandelingen in 2024
 
De eerste donderdagmorgen van het nieuwe jaar, 4
januari, kwamen na de wandelingen de vrijwilligers
van de drie startlocaties te weten, Atletiekvereniging
Haaksbergen, Schaapskooi Horstervennehoes en
uiteraard ons eigenclubgebouw bijeen. Samen met
alle vrijwilligers werd een toost uitgebracht op het
nieuwe jaar en de goede samenwerking. Voorzitter
van de DDWW commissie dankt iedereen voor de fijne
en de goede en gezellige werksfeer.
 
Afscheid Mariette Pietersen DDWW
Op 18 januari zaten de begeleiders bijeen in de
bestuurskamer, onder hen ook Mariette Pietersen. Zij
kwam deze dag ook koffiedrinken en de begeleiders
trakteren. Vanwege haar gezondheid legde ze haar
functie in de DDWW neer.
Jennie de Pijper sprak haar namens ons allen kort toe;
“En dan is het ineens zover, na 22 jaar commissielid
bij de DDWW neem je afscheid van ons. Helaas laat
je gezondheid het niet meer toe dat je meewandelt
of dat je ons nog kan helpen met het koffiezetten op
de donderdag.
Wandelen bij DIO deed je al in de vorige eeuw, de
tijd gaat snel. Sinds 1999 ben je al lid van DIO. Wat
heb je véél gewandeld in die jaren. De Nijmeegse 4-
daagse, de Kennedymars en alle andere
meerdaagse en eendaagse wandelingen.
Naast het wandelen was je ook actief in het
vrijwilligerswerk. Niet alleen bij Wandelkring DIO, ook
bij de Nijmeegse 4-daagse was je te vinden als
controleur/kaartjes knipper.
Wij kennen elkaar nog niet zo lang. De eerste keer dat
ik kennis met je hebt gemaakt was in Den Haag tijdens
de jaarlijkse busreis. We hebben elkaar daarna nog
wel een aantal keren gesproken waardoor ik je toch
een heel klein beetje heb leren kennen als een
betrokken en hulpvaardig iemand.
Jammer genoeg neem je vandaag afscheid van ons.
Ik hoop wel dat je nog regelmatig bij ons binnenloopt
op de donderdagmorgen om koffie te drinken en
natuurlijk dat het beter met je gaat de komende tijd.
Voor nu, hartelijk dank voor je inzet al die jaren.

We hebben nog een aardigheidje voor je passend bij
het voorjaar.
En bij deze ben je ook uitgenodigd voor de try-out van
de verjaardag 13 september. Na deze woorden van
Jennie bleven allen nog na zitten om herinneringen
op te halen.
 
HH

 
Mariëtte neem haar presentje in ontvangst.
 
 
Mariëtte nam ook afscheid van de Beheerscommissie
Op 16 januari vergaderde de Beheerscommisie, veel
zaken betreffende het clubgebouw werden
besproken. Er werd teruggekeken op het jaar 2023,
het gebouw werd 171 keer gebruikt waarvan 109 keer
door derden. Er zijn 11 vaste huurders. Ook zijn er een
aantal verbeteringen aangebracht in het gebouw.
De verhuur- en consumptieprijzen zijn ingaande 2024
verhoogd.
 
Voor het jaar 2024 zijn er ook diverse renovatie
werkzaamheden gepland. Na de vergadering werd
er afscheid genomen van Mariëtte Pietersen. Zij werd
door Pieter Hiemstra toegesproken.
 
Pieter bedankt Mariëtte voor haar inzet en goede
samenwerking in deze commissie, waar ze sinds 2007
deel van uitmaakt. Hij schetste in het kort nog haar
overige activiteiten binnen de vereniging zoals onder
ander zitting in de commissie DDWW, maar ook
begeleider destijds - al weer lang geleden- van de
wandelschool Kennedymars, maar ook buiten onze
vereniging ook 15 jaar als controleur tijdens de 4-
daagse in Nijmegen. Ook was zij deelnemer aan veel
wandelevenementen. Met een boeket bloemen en
doos bonbons voor haar wordt de dank onderstreept.
Mariëtte geeft zelf aan, dat haar vertrek met pijn in
het hart is, maar helaas om fysieke redenen
noodzakelijk is.
 
PH
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VEEN - EN HEIDEWANDELING
25 februari 2024

De eerste wandeling van dit jaar was traditiegetrouw
weer de Veen- en Heidewandeling. De periode
voorafgaande aan deze tocht was het weer niet al te
best, regen, wind en de paden waren nat en sompig.
De weersvoorspellingen waren ook voor deze zondag
minder gunstig, achteraf viel het gelukkig mee. Vanaf
8.30 uur druppelden de wandelaars binnen, de
dames en heren achter de inschrijftafel schreven de
wandelaars snel in. De dames en heer achter de bar
hadden de koffie klaar staan zodat men, voordat de
routes uitgedeeld werden, koffie kon drinken. Klokslag
negen uur vertrokken de wandelaars, ondanks de
lichte regenbuitjes startten al redelijk wat mensen.
 
Jammer genoeg waren door een programmaverandering
bij KWbN een aantal wandelingen niet goed
overgenomen in het nieuwe programma, waaronder
de Veen- en Heidewandeling en de Stiepelwandelingen
op 20 en 21 april. Daardoor op deze 2 datums ook 2
wandelingen, van ons en van de HWU binnen een vrij
korte afstand van elkaar.
 
De 25e dus twee wandelingen op korte afstand van
elkaar dat is altijd jammer, maar beide organisaties
waren tevreden over de deelname bij de HWU
kwamen 167 wandelaars aan de start. Voor onze
deelname zie het schema aan het eind van deze
verslagen.
 
Vanaf half twaalf kwamen de eerste wandelaars weer
binnen. Enkele wandelaars waren tevreden maar een
grote groep was teleurgesteld over de route die erg
kort was. Jammer! De dames en heren achter de
inschrijftafel kregen dit volop te horen. Alle afstanden
waren enkele kilometers te kort. De route van 30 was
bijvoorbeeld maar 26 km. Er bleven nog redelijk veel
wandelaars zitten die de barmedewerkers aan het
werk zetten. Gezellig werd er nog gekletst en ze
genoten van een drankje en hapje.
HH

Veen- en Heidewandeling door de
ogen van Rianne Maas
 
Vandaag zondag de 25 februari wilde ik heel graag
aan de Veen- en Heidewandeling in Haaksbergen
meelopen. Ik had me hiervoor een bijeenkomst van
een andere vereniging afgemeld. Het zijn vaak hele
mooie tochten bij de Wandelkring DIO. Dus ook dit
keer liet ik mij als deelnemer bij deze tocht
verwelkomen.
 
De ochtend begon met korte regenbuitjes. Hiervoor
toch mijn regencape moeten aantrekken. Maar in de
loop van de dag werd het steeds vaker droog, na de
2e rust was het zelfs helemaal droog met een zacht
schijnend zonnetje erbij.
 
In het Buursezand  waren vele plekken nog
kleddernat, waar we helaas niet doorheen konden
wandelen. Tja het was ook her en der duidelijk te zien
dat de grond verzadigd is door de vele regen van de
laatste tijd. Hebben ze bij het 1e en 2e deel, zeker bij
de 30 kilometer de route in moeten korten. Hierdoor
wandelde je rond de 26 kilometer in plaats van 30
kilometer. Het laatste (derde) stuk, was alles wel goed
begaanbaar. Ik zag ook dat diverse mountainbikeroutes
afgezet zijn, wegens te drassige paden.
De rust bij de Sterruiters was ook heel goed geregeld,
en kon je je lekker binnen opwarmen met een kop
soep, thee en koffie. Maar er waren zoals gebruikelijk
ook andere versnaperingen te koop.
 
Ondanks dat men de route op diverse plekken in
moesten korten, was het toch een mooie tocht.
Onderweg heb ik ook al de Kievit waargenomen. Ook
diverse andere soorten vogels, zoals ganzen, enkele
kleine vogels die van riet houden, waargenomen.
 
Ook kon je onderweg vernemen dat het voorjaar heel
voorzichtig in zicht is. Enkele struiken begonnen te
bloeien. Maar ook her en der bloemetjes, vooral veel
verwilderde sneeuwklokjes..
 
Ik heb vernomen dat er dit keer rond de 300 (?)
deelnemers zijn geweest. En dat is, gezien de
weersomstandigheden van vooral vanmorgen,
helemaal niet slecht. Onderweg kon je ook merken
dat deze wandeltocht ook wel bekend is in
Haaksbergen. Mensen die je tegenkwam, gaven
meestal al aan: is dit de tocht vanuit Haaksbergen de
Veen- en Heide tocht?
En dat kon ik beamen.
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Aantal wandelaars veen- en
heidewandeling 2024:
Afstand 2024 2023 2022 2021 20202019  
30 km 45 54   C 31 77  
20 km 66 126   O 39 173  
15 km 106 144   R 61 276  
10 km 131 176   O 76 250  
  5 km 32 44   N 15 56  
totaal: 380 544 56 A 222 382  
waarvan              
DIO leden26 36  --  -- 28 57  
IVV stem
pel

 --  --  --  -- 2 4  

Jeugd 6 6  --  -- 2  --  

Foto impressie    
Veen- en Heidewandeling
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Stichting Kennedymars
 
Beste mensen,
 
Dit jaar zijn de Kennedymars en alle andere afstanden
gepland op vrijdag 20 en zaterdag 21 september. De
voorbereidingen zijn intussen begonnen. Binnenkort
gaan wij de inschrijving openen. Dus houdt onze
website en social mediakanalen in de gaten!
 
De routes worden nog onder handen genomen en
geoptimaliseerd. Ook de rustposten worden bezocht
en daarbij worden de nodige afspraken gemaakt.
Vorig jaar hebben wij heel veel positieve reacties
ontvangen over zowel de route als de rustposten. Dat
vinden we mooi om te horen en daar doen we het
voor.
 
Sponsoring en marketing zijn wel elementen waarbij
wij ondersteuning wensen. Mocht er iemand onder
de lezers van dit artikel zijn die dit een mooie uitdaging
vindt, aarzel niet en laat het ons weten.
 

Ook het feit dat al onze vrijwilligers zo enthousiast,
gedreven, vriendelijk en gastvrij zijn, is de wandelaar
zeker opgevallen. Dat kan volgens ons alleen maar
als de vrijwilligers er zelf ook veel plezier in hebben om
alles zo goed mogelijk te verzorgen en in goede
banen te leiden.
Tijdens het evenement kunnen wij ook dit jaar uw hulp
weer goed gebruiken.
 
Binnenkort versturen wij onze jaarlijkse email met het
verzoek om opgave als vrijwilliger. Daarbij hopen we
op voldoende reacties om alle posten goed te
kunnen bezetten. Hierbij kan gedacht worden aan
vrijwilliger bij de start-/finishlocatie, bij een rustpost
(ook voor de nachtelijke uren), verkeersregelaar enz.
Bij opgave kunnen eventuele wensen met betrekking
tot de inzet doorgegeven worden. Er wordt altijd
geprobeerd zoveel mogelijk rekening te houden met
wat de vrijwilliger wil. En mocht dat onverhoopt niet
mogelijk zijn dan communiceren we dat met de
betrokkene. Ons uitgangspunt is: ‘het moet voor
iedereen een mooi evenement zijn, zowel voor
wandelaar als vrijwilliger’.
 
Tot zover dit bericht over ons jaarlijkse, gezellige en
zeer uitdagende evenement. We houden jullie op de
hoogte van verdere ontwikkelingen. Graag tot ziens!
 
Vragen/aanmeldingen/opmerkingen of andere
zaken kunnen doorgegeven worden via email aan
secretaris@kennedymarshaaksbergen.nl
Bedankt.
 
Met sportieve groet,
 
Dianne Haan (voorzitter a.i), Jurgen de Wit
(financiën), Ben en Erwin Bosman (parcours), Johan
Somhorst (facilitair) en Janine Feddema (secretaris)
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Lente kracht
Gedicht van Rinus Hemelt:
 
LENTE KRACHT
Het is weer tijd om de natuur in te gaan.
Bewegen in de natuur daar komt ’t op aan.
De jeugd kan weer een vlieger opstijgen laten.
Oude mensen kunnen op een bankje over vroeger
praten.
We zijn weer goed de winter doorgekomen
zodat dichterlijke ontboezemingen van zelf tevoorschijn
komen.
Geleerden zeggen lange winters worden in de
toekomst normaal.
Maar dat past geheel niet in mijn verhaal.
 
Lente is een tijd van groeien en bloeien
Al wat jong is om te spelen en te stoeien
Kinderen gaan er zelfs bij op de kop staan
Ze kijken de wereld ondersteboven aan.
Lente, een tijd van verwachting en verlangen,
Met een drang om te schilderen en te behangen.
 
Komt het van de zon, de bloemen of de bomen,
Dat er van binnenuit kriebels komen.
Ook al wil je er niet op letten.
Ze komen onweerstaan baar opzetten.
Een andere drang die je (moet) doen handelen.
Is opgewekt naar buiten om te wandelen.

Oude mensen
Oude mensen
Ze hebben honderd rimpels
en ze hebben grijze haren
en ouderwetse dingen
die ze altijd maar bewaren.
Oude mensen, oude mensen.
 
Ze hebben snoepjes bij zich
om aan kinderen te geven,
daar moeten ze naar zoeken,
dus dan wacht je nog maar even.
Oude mensen, oude mensen.
 
Ze slapen nog maar kort, hoor,
dus ze worden heel vroeg wakker.
Ze gaan een praatje maken
met de slager en de bakker.
Oude mensen, oude mensen.
 
Ze willen graag vertellen
over heel erg lang geleden,
toen 't zo koud was in de winter,
toen er nergens auto's reden.
Oude mensen, oude mensen.
 
Kinderen, weet je wat zo gek is
aan dit grappige verhaal?
Over dertigduizend nachtjes,
dan zijn jullie allemaal
oude mensen, oude mensen.
Willem Wilmink.
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Financiële zorgen Staatsbosbeheer
Staatsbosbeheer kan het onderhoud aan wandel- en
fietspaden in de natuur niet meer betalen. Ook het
onderhoud aan wildkansels, uitkijktorens en kano-
aanlegplaatsen komt in gevaar. Dat komt doordat de
dienst nu al ongeveer tien jaar structureel te weinig
geld krijgt van de provincies, die moeten betalen voor
het onderhoud van recreatieve voorzieningen in
natuur en landschap. De dienst gaat voorzieningen
sluiten als de staat van onderhoud te gevaarlijk wordt,
zegt een woordvoerder van Staatsbosbeheer
 
De ANWB waarschuwt dinsdag voor afsluiting van
natuurgebieden door de structurele onder financiering
van Staatsbosbeheer. De ANWB is bezorgd dat de 150
tot 200 miljoen bezoekers die Staatsbosbeheer
jaarlijks ontvangt voor afgesloten natuurgebieden
komen te staan, terwijl de behoefte om buiten te
recreëren alleen maar toeneemt. Er is meer geld
nodig, spoort de ANWB aan.
 
Sinds de provincies verantwoordelijk zijn voor de
kosten van recreatieve voorzieningen is het bedrag
dat Staatsbosbeheer per hectare natuur per jaar krijgt
gehalveerd naar 45 euro, aldus de woordvoerder.
"Dat is te weinig om de zaken netjes in orde te houden.
Dat is nu al jaren zo en we gaan nu de gevolgen zien.
We hebben het punt bereikt dat er geen geld meer
is voor reparaties. Als een fietspad vol scheuren en
spleten zit door groeiende boomwortels zullen we het
moeten sluiten. Het bedrag dat we nu krijgen van de
provincies dekt maar een derde van de werkelijke
kosten. Terwijl natuurgebieden belangrijk zijn voor de
regionale economie."
 

Blijft wandelen in de natuur in te toekomst nog
mogelijk:                
Het organiseren van een (sport)activiteit, excursie of
evenement in de gebieden van Natuurmonumenten,
Staatsbosbeheer en andere natuurgebieden kan
impact hebben op de natuur en op bezoekers. Voor
veel activiteiten geldt daarom dat er toestemming
aangevraagd moet worden bij het betreffende
gebied en dat er een bijdrage wordt gerekend voor
de natuur.  We doen dit omdat we het als
natuurorganisatie belangrijk vinden dat er een goede
balans is tussen het beleven en beschermen van die
natuur; voor de planten en dieren, maar ook voor
bezoekers. 

De natuur heeft het zwaar en natuurbescherming kost
veel geld. Om de natuur te versterken en
onderhouden vragen we voor bepaalde activiteiten
een bijdrage voor het gebruik van het gebied. Zodat
we mensen ook in de toekomst van deze natuur
kunnen laten genieten. De boswachter beoordeelt je
aanvraag en bekijkt of de activiteit wel of niet kan
plaatsvinden. Sommige plekken in de natuur zijn
namelijk te kwetsbaar, verstoringsgevoelig, of om een
andere reden niet geschikt.

•   Betalen de deelnemers voor de activiteit?
•   Is de groep groter dan 20 personen?
•   Heeft de activiteit invloed op de natuur of andere

bezoekers?
 
Gelukkig hebben wij als vereniging in Haaksbergen
nog geen problemen met de gezamenlijke
beheerders en Stichting de Groene Waaier. In goed
overleg met deze organisaties kunnen wij onze
wandelaars laten genieten van de mooie natuur
rondom ons dorp.
 
Tijdens de Veen- en Heidewandeling spraken we met
een aantal leden van de WSV DES Utrecht. Een club
die prachtige wandeltochten organiseerde op de
Veluwe. De Wandelingen werden gehouden op
zaterdag en zondag, tochten waar wij ook graag
naar toe gingen. Zij vertelden ons dat zij geen
wandelingen meer organiseerden omdat ze met
name op zondag geen vergunning meer kregen om
wandelingen te houden. Wij hopen dat wij ondanks
alles toch nog volop kunnen genieten van de
prachtige natuur in ons land.

 
https://www.natuurmonumenten.nl
https://www.staatsbosbeheer.nl
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Samen sterker. Dat is het idee van coöperatief bankieren.

Ga naar rabobank.nl/klantenservice of bel: (053) 488 58 85.

Welke vraag u ook heeft; via internet of telefoon regelt u gemakkelijk zelf de

meeste bankzaken. Of dat nu gaat over het doorgeven van een verhuizing of

bijvoorbeeld het terugboeken van een automatische incasso.

Via internet en telefoon regelt u meer dan u denkt.

waar en wanneer 
het u uitkomt.

Een nieuwe pas
kunnen aanvragen

Indien onbestelbaar:  

Wandelkring DIO Haaksbergen, Molenstraat 56, 7481 GN Haaksbergen


